

《单词百科:realisation是什么意思?realisation怎么发音?realisation的解释和用法》

英语单词realisation是什么意思?realisation怎么读?realisation怎么发音?简答网为您整理了realisation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



realisation怎么读

realisation的读音:[r la 'ze n]

realisation的意思

1、n.认识，领会;实现;

realisation的近义词

1、actualisation 实现

2、actualization n.实现，现实化;

- 3、fruition n.成就，实现;结果实;;享受;
- 4、realization n.认识，领会;实现;
- 5、recognition n.认识，识别;承认;赞赏;

realisation的双语例句

- 1、It'seemed that the realisation of his life's dream oppressed him with overjoy.

夙愿得偿似乎使他欣喜若狂.

- 2、Now there is a dawning realisation that drastic action is necessary.

现在人们开始意识到必须采取断然的行动。

- 3、I have taken this course solely to assist the realisation of my assets for the benefit of all my creditors.

我采取这种行动只是为了变现我的资产以偿清欠款。

- 4、The realisation that she was gone was like a knife thrust.

意识到她已走了让人心像刀扎了一样.

- 5、Let's pull together for the early realisation of the four modernizations.

为了早日实现四个现代化,让我们齐心协力地干吧.

- 6、Poor infrastructure threatens export performance and in turn prevent full realisation of our growth potential.

基础设施不足,会影响出口表现,使我们的增长潜力,无法充分发挥.

- 7、Realisation of fashionable handle effects are demonstrated by practical examples.

以实例说明了流行手感的实现过程.

- 8、Vedanta is not merely a philosophical doctrine, but it is practical Self-realisation.

吠檀多不是一种纯理论的学说,它是实际的自性开悟.

- 9、Since reality is all the time with us, what does self-realisation consist of?

既然真如法界与我们常在, 又为啥要觉悟自性?

10、 Does this spontaneous response come as a result of realisation, or by training?

这种率直的反应是开悟的结果, 还是经过训练?

11、 They are working towards the realisation of a humanitarian ideal.

他们为了人道主义理想的实现而奋斗.

12、 I was hit by the realisation that I might die.

我认识到我可能要死了.

13、 There is now a growing realisation that things cannot go on like this for much longer.

现在人们越来越认识到事情不能再像这样发展了。

14、 Realisation is but the opposite of ignorance.

觉悟不过是无明的对称.

以上是简答网为您整理的realisation怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于rea

lisation的用法、real

isation的释义、realisation的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/realisation>